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Der er ikke det store at berette for 2017 

2017 startede med at Svend Erik Frederiksen, valgte at forlade foreningen, og at vi måtte tage Martin 
Rechnagel ind i bestyrelsen 

 

Vaks har været godt besøgt, og for at disse arrangementer kan lykkes, er der behov for frivillig 
arbejdskraft, derfor skal lyde en stor tak til Erik, Bent og Mogens, der næsten er stillet op hver gang, der 

er blevet spurgt. 

Skydning i Lunden , er på et meget lavt et niveau, og det kommer til at køre med kontakt pr. tele. Til den 
der må have lyst til at styre det, og er der ingen til det bliver der ingen skydning i Lunden. 

Bande pakke 

Fra i år skal der registreres og søges tilladelser, og  oprettes logbøger(logs) på skytter, 
banehjælpere/komandøre skal på kursus og bestå prøver, så der bliver nok at se til for folk/hjælpere/ 

skytter. 

Begge skydebaner er også blevet godkendt for yderlig 2 år. 

 

I januar var Varde Skytteforening vært ved Hovedkredsskydningerne, hvilket afstedkom 122 skydninger 

Og et par medaljer til skytter fra Varde. 

Skoleskydning 

En lidt tam fornøjelse i 2017, da ingen skoler i Varde havde meldt nogle 5 klasser til, trods at matriale var 
leveret til skolerne, men er der ingen interesse for at deltage, kan vi jo ikke gøre noget ved det, dog har 

der været andre events, hvor skolebørn har deltaget 

Vi har også haft udviklingshæmmede for at skyde (Samstyrken) en 4-5 gange, hvor de var kørende fra 
Ølgod. 

 


